



Mark Sutcliffe
Mayor | Maire

**Office of the Mayor
City of Ottawa**

110 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1P 1J1
Tel.: 613-580-2496
Fax: 613-580-2509
Email: Mark.Sutcliffe@ottawa.ca

**Bureau du maire
Ville d'Ottawa**

110, avenue Laurier Ouest
Ottawa (Ontario) K1P 1J1
Tél. : 613-580-2496
Télec. : 613-580-2509
Courriel : Mark.Sutcliffe@ottawa.ca

March 1st 2025

As Head of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend congratulations to the Bosnian community in Canada's capital on the auspicious occasion of the 33rd anniversary of the Independence Day of Bosnia and Herzegovina.

Canada is home to some 25,000 residents of Bosnian heritage.

I want to take this opportunity to thank the Bosnian community members in Ottawa for their important contribution to the growth and prosperity of our city's economy, as well as to Ottawa's social development and the enrichment of our community's cultural mosaic.

As Mayor, I offer my best wishes to the members of Ottawa's Bosnian community for a most happy and memorable Independence Day celebration.

Sincerely,

Le 1^{er} mars 2025

En tant que chef du Conseil municipal d'Ottawa, j'ai l'immense plaisir de féliciter la communauté bosnienne de la capitale du Canada à l'occasion propice du 33^e anniversaire du Jour de l'indépendance de la Bosnie-Herzégovine.

Le Canada compte quelque 25 000 résidents d'origine bosnienne.

Je tiens à profiter de cette occasion pour remercier les membres de la communauté bosnienne à Ottawa pour leur importante contribution envers la croissance et la prospérité de l'économie de notre ville, ainsi qu'envers le développement social d'Ottawa et l'enrichissement de la mosaïque culturelle de notre communauté.

En ma qualité de maire, je souhaite aux membres de la communauté bosnienne d'Ottawa une célébration des plus joyeuses et mémorables du Jour de l'indépendance.

Cordialement,

Mark Sutcliffe, Mayor/Maire